
Afacerist cu „tradiþie“ în contrabanda de þigãri?

Cine l-a eliberat
pe Done

Reprezentantul Guvernului în teritoriu a depus,
ieri, personal, o scrisoare deschisã la cabinetul
lui Mazãre, prin care îºi exprimã speranþa cã
acesta se va trezi „în cel de-al doisprezecelea
ceas“ ºi cã va manifesta respect pentru istoria
ºi cultura localã, dar ºi pentru constãnþeni. De
asemenea, Palaz a trimis câte o scrisoare ºi
fiecãrui consilier local, însoþitã, asemenea celeia
adresate primarului, de o insignã suflatã cu aur
reprezentând Cazinoul. Metalul preþios a fost
ales sã exprime „strãlucirea pe care acest
monument a avut-o odinioarã ºi pe care dorim
sã i-o redãm“. În epistole se subliniazã faptul cã
emblema Constanþei „nu trebuie sã fie un spaþiu

cu circuit închis, ci unul destinat evenimentelor,
acþiunilor culturale, artistice, educaþionale ºi de
afaceri din toate domeniile existente, deschise
publicului larg. Sunt convins cã soluþii existã.
Trebuie doar sã vreþi sã le gãsiþi“. „Cu speranþa
cã veþi vota responsabil, manifestând respect
pentru istoria ºi cultura localã, dar ºi pentru
constãnþeni“, se încheie scrisoarea lui Palaz cãtre
consilieri. Dupã exprimarea acestor gânduri,
prefectul a împãrþit insigne cu Cazinoul prin
primãrie, fãcând o oprire ºi în biroul viceprimarului
Decebal Fãgãdãu. Acesta era însoþit de Radu
Babuº, colegul sãu de partid, care s-a ales ºi el
cu o insignã. „Statul, prin Ministerul Culturii,

are drept de preemþiune. Poate cumpãra Cazinoul
dacã vrea...“, a spus vicele. Locuitorii Constanþei
vor primi, de la voluntarii unui ONG, ºi flyere
prin care li se aratã faþa frumoasã a Cazinoului,
cea de odinioarã, dar ºi cea hâdã, din prezent.
Pe o faþã a fluturaºului este scris mesajul prefectului
Claudiu Iorga Palaz pentru primar, dar ºi un
îndemn: „Sã redãm constãnþenilor Cazinoul“.
Pe verso se poate citi punctul de vedere al
primarului: „Dacã gãsiþi pe cineva, puteþi spune
public cã Mazãre ºi consilierii vor sã vândã
Cazinoul din Constanþa. Sã dea Dumnezeu sã
vinã cineva sã vrea sã-l cumpere. Scot aceastã
fatã bãtrânã ºi urâtã la mezat!“. (C.S.)
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Încã un contract gras de la CJC
pentru Tel Drum...............................2
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„O persoanã
sensibilã, a cãrei
misiune este sã
îi ajute pe
ceilalþi într-un
mod concret” 
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„Realizãrile 
SC RAJA SA
sunt un model
pentru regiile
din þarã“
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Arestat la sfârºitul anului trecut, sub acuzaþii de
contrabandã cu þigãri, evaziune fiscalã ºi alte
infracþiuni, afaceristul constãnþean Viorel Done
a fost pus în libertate dupã aproximativ 40 de
zile de arest, numai pentru ca, la jumãtate de
an de la eliberare, procurorii Parchetului
Tribunalului Constanþa sã cearã, din nou,
trimiterea lui dupã gratii.

S-a predat contractul pentru
modernizarea grãdiniþei din Agigea...2

Firma care s-a ocupat de reabilitarea grãdiniþei din
Satu Nou ºi de construcþia cãminului cultural din
Agigea a câºtigat un nou contract de la SRL-ul
Consiliului Judeþean, pentru reabilitarea ºi
modernizarea grãdiniþei din Agigea.

IInnccuullppaatt  îînn  cceelleebbrruull  ddoossaarr  „„MMiirroonneessccuu  ––  BBaanniiaass““

Partenerul de afaceri al ºefului
Biroului Vamal Slobozia a fãcut
accident la Constanþa........................3

Camere video la ªcoala

Independenþa 

Primãria Independenþa va monta un sistem

de supraveghere video la ºcoala din localitate.

Potrivit primarului comunei, Cristea

Gâscan, s-a luat aceastã mãsurã pentru cã,

în vacanþa de iarnã, zece calculatoare au fost

furate de la ªcoala Tufani.
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Se cautã auditor

pentru piaþa

agroalimentarã din

Valu lui Traian
Autoritatea localã a comunei Valu

lui Traian, condusã de primarul

Florin Mitroi, a demarat procedura

de achiziþie pentru contractarea

unor servicii de audit financiar

pentru proiectul de construire a

pieþei agroalimentare ºi a centrului

de afaceri transfrontalier, investiþii

ce se vor realiza în parteneriat cu

autoritatea localã a comunei

bulgare Kainargea.

Societatea Artemis Comp SRL a pus piciorul pe piaþa achiziþiilor

publice finanþate prin intermediul Consiliului Judeþean Constanþa,

câºtigând unul dintre contractele importante puse la bãtaie de

cãtre SRL-ul subordonat instituþiei conduse de Nicuºor Constantinescu.

Firma nu este însã o începãtoare în ceea ce priveºte licitaþiile

finanþate din bani publici, câºtigând din 2007 ºi pânã în prezent,

mai m lte contracte de acest gen în j deþ Firma patronatã de
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SC Artemis Comp SRL a pãtruns pe piaþa

achiziþiilor publice în 2007, obþinând contracte

frumuºele pe bani publici, dintre care, o

pondere mare o au cele de la primãrii conduse

de edili PSD. Firma funcþioneazã la aceeaºi

adresã ca ºi firma Setconstruct - campioana

licitaþiilor puse la bãtaie în 2011 de SRL-ul CJC 
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A început construcþia

grãdiniþei noi din

Tuzla
Potrivit primarului Constantin

Micu, unitatea de învãþãmânt

preºcolar este ridicatã cu sprijinul

Consiliului Judeþean Constanþa.
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Piaþa þãrãneascã de

la Casa de Culturã

aniverseazã un an
Piaþa þãrãneascã de la Casa

de Culturã aniverseazã un an
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Ce cautã Artemis Comp în sediul Setconstruct?!

Afaceristul Adrian Marcel

Radu ºi contractele pe

bandã de la primãriile PSD 

Se lucreazã la picturã

Biserica Sfinþii Mihail ºi

Gavril din Izvoru Mare,

reparatã în totalitate  
Potrivit primarului Valentin Vrabie, lãcaºul de cult va

fi gata pânã la sfinþirea din toamnã, cu prilejul

praznicului Sfinþilor

Arhangheli Mihail ºi

Gavril.
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Combinat de reciclare a uleiurilor

uzate, în comuna Saligny

În comuna Saligny, se va construi un combinat de

reprelucrare a uleiurilor uzate.

În ultima ºedinþã a Consiliului Local Saligny, a fost

aprobat proiectul de hotãrâre privind concesionarea

terenului pe care se va construi acest combinat. Potrivit

primarului comunei Saligny, Gabriel Tãtulescu, fabrica

de reciclare a uleiului uzat va fi amplasatã în zona

industrialã din localitatea ªtefan cel Mare. ADMINISTRAÞIE 8
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Manuela MOLDOVEANU

ZIUA  SatelorZIUA  SatelorZIUA  Satelor
Citiþi astãzi suplimentul 

Palaz: „Sã redãm
constãnþenilor Cazinoul!“ –
Mazãre: „Scot aceastã fatã
bãtrânã ºi urâtã la mezat!“

Prefectul Claudiu-Iorga
Palaz a decis sã facã
apel cãtre primarul
Radu Mazãre ºi cãtre
consilierii locali în
privinþa modului în
care se va vota, astãzi,
proiectul de hotãrâre a
Consiliului Local pentru
aprobarea vânzãrii
Cazinoului

3Într-un articol apãrut în cotidianul Telegraf,
preºedintele Club Volei Municipal Tomis, Sorin
Strutinsky, îl acuzã pe ºeful Federaþiei Române de
Volei (FRVolei), Gheorghe Viºan, de faptul cã „face
singur tot ce vrea acolo”. 

Strutinsky este nemulþumit de faptul cã preºedintele
FRVolei a oferit drepturile TV pentru transmisia
turneului internaþional CEV Satellite Constanþa postului
Digi Sport, dupã ce, anul trecut, competiþia a fost
televizatã de TV Neptun. În replicã, Gheorghe Viºan
a precizat cã noul contract pentru drepturile de televizare
ale competiþiilor de volei a fost semnat în aceleaºi
condiþii cum a fost semnat ºi cel cu TV Neptun. „Domnul
Strutinsky se pare cã nu prea ºtie statutul Federaþiei.
Contractul cu noul post de televiziune a fost semnat
în luna septembrie a anului trecut, aºa cum a fost
semnat ºi cu TV Neptun, pe o perioadã de doi ani.
Acest lucru îl ºtia ºi dumnealui. Contractul a fost
aprobat de Viorel Manole (n.r. secretarul general al
Federaþiei) ºi toþi preºedinþii cluburilor din prima
divizie, în afara domnului Strutinsky, care nu a fost
de acord. Deci nu am fãcut acest lucru de capul meu.
Oricum, eu m-am obiºnuit cu domnul Strutinsky,
dânsul acuzã pe toatã lumea“, a declarat Gheorghe
Viºan. Postul Digi Sport a fost cel care a transmis,
sezonul trecut, meciurile din cadrul Diviziei A1 la
volei, suma totalã distribuitã de Federaþie cluburilor
la finalul campionatului, conform contractului cu postul
de televiziune, ridicându-se la 25.000 de euro. ((PP..ªª..))

O delegaþie americanã a vizitat, ieri,
compania OIL Terminal pentru a
stabili modalitatea de derulare a
unor investiþii.

Silviu-Ioan Wagner, directorul companiei, spune
cã întâlnirea de ieri vine ca urmare a unei cãlãtorii
pe care a fãcut-o, în 2009, la Washinghton. „Am
purtat mai multe discuþii pânã la întâlnirea de ieri.
Este vorba despre mai multe investiþii care se vor
face la OIL Terminal. Prima va fi o acþiune de ecologizare
a terenurilor poluate, dar mai avem în plan ºi alte
investiþii care vor ajunge la cel puþin 15 milioane de
dolari“, a declarat Wagner. Pe 18 iulie a.c., la sediul
OIL Terminal, vor veni reprezentanþii unei firme
americane, care se va ocupa de acþiunea de ecologizare.
„Americanii se vor implica direct în analizarea situaþiei,
în primã fazã. Din ianuarie, cred cã ne vom bucura
efectiv de roadele acestei colaborãri. Ecologizarea
se va face pe cele 86 de hectare ale sediului central
al OIL Terminal, de pe str. Caraiman“, a mai spus
directorul OIL Terminal. (C.S.)

Investiþii de cel puþin 15
milioane USD la OIL Terminal

Gheorghe Viºan, preºedintele Federaþiei Române
de Volei:

„M-am obiºnuit cu domnul
Strutinsky, dânsul acuzã pe
toatã lumea“

Gheorghe Viºan             Sorin Strutinsky


